
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11-09-2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1398 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1398:  

”MiŶistereŶ bedes saŵŵeŶligŶe aŶtallet af Ŷedlagte seŶgepladser per år fra 2007 
med den udvikling, der blev anbefalet af Erik Juhl-udvalget (ekspertpanelet vedrø-

reŶde sygehusiŶvesteriŶger).” 

 

Svar: 

Grundet nødvendigt bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen er det ikke muligt at besvare 

spørgsmålet inden for fristen. Jeg forventer at kunne fremsende en endelig besva-

relse ultimo oktober. 
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